



**AVIS DE PROMULGATION ET ENTRÉE  
EN VIGUEUR - RÈGLEMENTS  
D'EMPRUNT NUMÉRO 893**

AVIS PUBLIC est, par les présentes, donné aux contribuables de la Ville de Pincourt que le conseil municipal de la Ville de Pincourt, lors d'une séance extraordinaire tenue le 22 février 2021, a adopté le règlement d'emprunt suivant :

No 893 : Règlement décrétant un emprunt de 913 890 \$ pour l'acquisition et l'installation d'un automate de contrôle à l'usine de traitement des eaux usées.

Ce règlement d'emprunt entre en vigueur conformément à la Loi.

Toute personne peut consulter ce règlement sur le [site Web de la Ville](#) et en obtenir copie au bureau du greffe situé au 919, chemin Duhamel à Pincourt, durant les heures d'affaires.

DONNÉ à Pincourt, ce 22 février 2021.

**NOTICE OF PROMULGATION AND  
ENTRY INTO FORCE – BORROWING  
BY-LAW NUMBER 893**

PUBLIC NOTICE is hereby given to the taxpayers of the Town of Pincourt that the municipal council of the Town of Pincourt, at a special meeting held on February 22, 2021, has adopted the following By-Law :

No. 893: By-Law decreeing a loan of \$ 913,890 for the acquisition and installment of an automatic control system at the wastewater treatment plant.

This borrowing by-law comes into force in accordance with the Act.

Anyone may consult these By-laws on [the Town's Website](#) and obtain a copy at the office of the Town Clerk located at 919 chemin Duhamel in Pincourt, during business hours.

GIVEN at Pincourt this 22<sup>nd</sup> day of February, 2021.

**Me Etienne Bergevin Byette, DG  
Greffier/ Town Clerk**